
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 26 mei 2020 

 

Westland kent gelukkig een aantal rondvaartorganisaties die voor bedrijven 

en particulieren door Westland varen. Zij liggen ook vanaf de start van de 

coronacrisis aan de ketting. 

 

Per 1 juni mogen horeca, cultuur etc. weer onder voorwaarden en beperkt 

open. Of dat ook voor rondvaartboten geldt wordt niet duidelijk. De 

Veiligheidsregio verwijst naar de gemeente en de gemeente naar de 

Veiligheidsregio. De exploitanten vinden dat ze beperkt kunnen gaan varen 

vanaf 1 juni, maar willen wel snel duidelijkheid daarover. Die kunnen ze 

blijkbaar niet krijgen. Dat is ongewenst en ook niet nodig. Zij willen geen 

boete riskeren uiteraard. 

 

Dit leidt tot de navolgende vragen: 

- Kan de burgemeester duidelijkheid geven en zo niet kan dat dan deze 

week nog worden kortgesloten met de Veiligheidsregio? 

- Het wil ons voorkomen dat de rondvaartboten in staat moeten zijn om 

aan de normen zoals aan o.m. de horeca gesteld worden, te voldoen. 

Is de burgemeester het daarmee eens? 

- Is de burgemeester op de hoogte van de briefwisseling zoals deze 

gevoerd werd? Is het daarin gestelde wel juist? 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig  

Peter Duijsens 
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